



1437 Bannock St.
Denver, CO 80202

p: 720.865.7695

JIC_news@denvergov.org

သတင်းထုတ်ပုံနှိပ်ကု

ခံကွင်းပျံ့နှံ့မှုဝန်ရန်

၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ မတ် ၁၆ ရက်၊ တနင်္လာနေ့

DENVER စီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီအကြောင်း COVID-19 ရောဂါပိုးဝှမ်းပွားမှုကို တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုအစီအစဉ်အကြောင်း နောက်ဆုံးထုတ်ပုံနှိပ်ကု

Denver - စီမံခန့်ခွဲရေး Michael B. Hancock သည် DENVER စီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီအကြောင်း COVID-19 ရောဂါပိုးဝှမ်းပွားမှုကို တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုအစီအစဉ်အကြောင်း ပထမဆုံး နောက်ဆုံးထုတ်ပုံနှိပ်ကုအစီအစဉ်အကြောင်းကို ယနေ့ ဖော်ပြခဲ့ပါသည်။ ဤအစီအစဉ်အကြောင်း လေ့လာမှု အစီအစဉ်အကြောင်း ဆိုင်းဝင်းများ ခရီးသွားနေဆဲများမှ အပ စားသောက်ဆိုင်များ၊ အရေကြေးအားလုံးပိတ်ဆို့မှုများ ပါဝင်ပြီး မတ် ၁၇ ရက်၊ အင်္ဂါနေ့မှ စတင် စာရင်းအထိ ရှိစွာ အာဏာသက်ရောက်မှုရှိပါမည်။ ပစ္စည်းပိုမိုဆောင်ရွက်ရန်၊ အသုံးစား စားသောက်ဆိုင်များ၊ ကားပေးစနစ် ဝန်ဆောင်မှုများ ပိတ်ဆို့မှုများကို ယခုအခါ ခြုံငုံပိတ်ထားပြီး ထိုသို့ ပိတ်ဆို့မှု အစီအစဉ်အကြောင်းပါသည်။ Denver ချုပ်ချုပ်ကိုင်ကိုင်များ မာရေနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ သိမ်းဆည်းမှုများ အချိန်အတိုက် အဆင်ပြေစေရန် စောင့်ရှောက်မှုများ လိုအပ်ပါသည်။

ပိတ်ဆို့မှုများကာလအစီအစဉ်အကြောင်း ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှုများ သည် စီမံခန့်ခွဲရေး ချုပ်ချုပ်ကိုင်ကိုင်များ ယခင်ပိတ်ဆို့မှုများကာလအစီအစဉ်အကြောင်း ([Closure announcements](#)) ကို လမ်းဆုံချိမ်းမညီမှုများကို ငုတ်တိုက် နေရာအကြောင်း ချုပ်ချုပ်ကိုင်ကိုင်များ လမ်းဆုံချိမ်းမညီမှုများ ပြုပြင်ဆင်ခြင်ပါသည်။

"ဒီလိုဆောင်ရွက်ခြင်းကို ပိုမိုတိုးမြှင့်လိုက်ကာ ချုပ်ချုပ်ကိုင်ကိုင်များ စောင့်ရှောက်မှု သက်ရောက်မှုရှိနေတယ်။ ဒေသအကြောင်း စီးပွားရေးလုပ်ငန်းပိတ်ဆို့မှုများ အခက်အခဲရှိနေတယ်။ ဒါပေမယ့် ဒီလိုဆောင်ရွက်ခြင်းကို ချုပ်ချုပ်ကိုင်ကိုင်များ ချုပ်ချုပ်ကိုင်ကိုင်အကြောင်း ခြုံငုံပိတ်ဆို့မှု ထိခံစားမှုများကို လျှော့ချနိုင်ပါမည်" ဟု စီမံခန့်ခွဲရေး

Hancock က ပျောက်ဆုံးသွားပြီလို့ဆိုသည်။ ထို့ပြင် ဒီလိုတိုးပွားနေတဲ့ ဇီဝဆေးပညာ၊ ဆေးဝါး၊ အားနည်းပျက်စီးမှုများအမျိုးမျိုးကို ထောက်ပံ့ပေးပေးရန်အတွက် အဓိကအားရရှိရန်အတွက် မှေးမှိန်နေသည့် အခြေအနေအထားများကို ဖော်ထုတ်ဖော်ပြနေပြီး သူတို့၏ ကူညီမှုက တာဝန်ယူပေးပါသည်။”

Denver စပို့အုပ်စုချုပ်အဖြစ်ဖြင့် အဖွဲ့အစည်းများအား ကူညီပေးရန် ရရှိသော အချက်အချာမီ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လက်တွေ့ကျင့်သုံးဆောင်မှုများကို ပြုလုပ်နေဆဲဖြစ်ပြီး ညာဘက်ညှိခြင်းရရှိရန်နှင့် အခြားဘက်ညှိခြင်းရရှိရန်အတွက် အချစ်မကင်းမှုများအား ကူညီပေးခြင်း၊ အချစ်မကင်းမှုများကို လျှော့ချပေးခြင်း၊ အချစ်မကင်းမှုများကို လျှော့ချပေးခြင်း၊ ထိုအခန်းကဏ္ဍများကို လျှော့ချပေးခြင်းနှင့် အစားအစာ၊ တစ်ယောက်တည်းနေထိုင်ရေးနှင့် အတူတူဖွဲ့စည်းပေးခြင်းကို ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ အဆိုပါ အခြေအနေအထားများကို လျှော့ချပေးခြင်း၊ အထူးသဖြင့် ဆိုင်းဆိုင်ရာ၊ တစ်ယောက်တည်းနေထိုင်ရေးနှင့် သန့်ရှင်းရေးပစ္စည်းများကို လိုအပ်ပါသည်။

ဗိုင်းရစ်တစ်ချုပ်က ရသေ့တို့၏ အကျိုးအမြတ်များကို လျှော့ချပေးခြင်း၊ အစားအစာနှင့် အခြားပစ္စည်းများကို ထောက်ပံ့ပေးခြင်း၊ ဧည့်သည်များနှင့် အလှူပေးမှုများအတွက် ခိုလှုံရာနေရာများအား သန့်ရှင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးရှိစေရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်ရန်အခါ စေတနာ့ဝန်ထမ်းများအဖြစ်လည်းကောင်း၊ Denver ပျံဖျော်တံနှင့် ကော့စ်ကီက Mile High United Way နှင့် ပူးပေါင်းပေးပို့ ကူညီရရှိမည်ဖြစ်စေရန် လုပ်ဆောင်ထားပါသည်။

unitedwaydenver.org/COVID-relief တွင် ဖုန်းဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် အကူအညီပေးပါသည်။

လူတိုင်းအချုပ်အခြာ ဖွဲ့စည်းပေးမှုများအား လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် အခြေအနေအထားကို အမြဲအကာနှင့် အရင်းအမြစ်များကို အသုံးပြုဆောင်ရွက်ခြင်းအား ဝတ္တရားဖြင့် အလုပ်အကိုင်များကို လက်ခံနိုင်ရန် လုံခြုံရေးပေးမှုများကို ပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြင့် အကူအညီပေးခြင်းဖြင့် အကူအညီပေးပါသည်။

<https://secure.donationpay.org/milehighunitedway/HHSF.php> ကို ဩဝါဒပြုကာ တစ်သုံးပေခန့် ဖောက်ဖျက်ခြင်းဖြင့် Mile High United Way တွင် အသုံးပြုမှု၏ လုပ်ဆောင်မှုများကို အကူအညီပေးခြင်းဖြင့် လက်ခံရမည်ဖြစ်ပြီး သင့်အချုပ်အခြာ မရှိခြင်းဖြင့် လက်ခံခြင်းအား ပြုလုပ်ပေးပါမည်ဖြစ်စေ သင့်အတွက် အကျိုးပြုဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ပါသည်။

သန့်ရှင်းရေးအသုံးပြုဆောင်ရွက်မှုများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအား လုံခြုံရေးလိုအပ်မှုများအနေဖြင့် La Alma Lincoln ပန်းချီ (880 Newport St) နှင့် Martin Luther King, Jr

အပန်းဖြေစင်တာ (1325 W. 11th Ave.) ကြောင့် တနင်္လာနေ့မှ သောတနေ့အထိ၊ နေ့အခန်း ညနေ ၁ နာရီ ၄ နာရီအကြား လာရောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့သည် လူတိုင်းအကြား လုံခြုံခံစိတ်မချမ်းသာမှုကို သနားရွံ့ရှားသည့် နေရာရရှိစေရန်၊ ဖုန်းဖြင့်ဆက်သွယ်မှုဖြင့် လူထုအား ဖြေရှင်းပေးသည့် ဝေဖန်ရေးပေးစာများဖြင့် ရောနှောပြီး အကြံပေး လုံခြုံရေးအဖွဲ့အစည်းများကို ဖြေရှင်းပေးရန်အတွက် အကြံပေး ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်းများကို ဝေဖန်ရေးပေးစာများဖြင့် ရောနှောပြီး အကြံပေး ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်းများကို ဝေဖန်ရေးပေးစာများဖြင့် ရောနှောပြီး အကြံပေး အခြေအလမ်းများဖြင့် လုပ်ဆောင်နေပါသည်။

Denver ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်း လက်ဆွဲခန်းများကို တစ်ပတ်လုံး ငှက်တည့်နေရမ်းပါရှိသည့် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဖုန်းဖြင့် ဝေဖန်ပေးပါသည်။ Wellness Winnie သည့်အား ကမ်းမာရေးဝေဖန်ရေးပေးစာများဖြင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ဝေဖန်မှုပေးစာများကို ဆက်သွယ်ဖုန်းဖြင့် ဝေဖန်ပေးနေပါသည်။

Denver ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်း အသက် ၁၈ နှစ်နှင့်အောက်ရှိ ကလေးငယ်များအား ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ပိတ်ထားခြင်းဖြင့် အစားအစာ အထောက်အပံ့များ ဆက်သွယ်ပေးရန်အတွက် အစိုးရကမ်းခြေနှင့် ဖြေရှင်းပေးပါသည်။ ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်းတို့သည် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို အခမဲ့နံနက် ၈ နာရီမှ ည ၈ နာရီအထိ ဝေဖန်ပေးနေပါသည်။ DPS မှ ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ ညစာကို ထိန်းသိမ်းပေးရန်အတွက် ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်းများမှ ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ အစားအစာဝန်ဆောင်မှုကို ဖုန်းဖြင့် စတင်ပေး ဧပြီလ ၃ ရက်၊ သောတနေ့အထိ ဆက်သွယ်ပေးပါသည်။ အခန်းကွဲတို့သည် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို သိရှိရန်အတွက် DPS ဝက်ဘ်ဆိုက်- www.dpsk12.org ကြောင့် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ ဖုန်းဖြင့် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ ဝေဖန်ရေးပေးစာများ (SNAP) မှတစ်ဆင့် အစားအစာပေးစာများကို လိုအပ်သည့် မြို့နယ်များရှိ colorado.gov/peak မှတစ်ဆင့် ဝေဖန်ပေးပါသည်။

ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်းများဖြင့် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ထပ်မံကတ်ပြားဖြင့် COVID-19 ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ထိန်းသိမ်းပေးရန်အတွက် အထောက်အပံ့များကို အထောက်အပံ့များဖြင့် Denver ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်းများ အား ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ တနင်္လာနေ့မှ စနေနေ့အထိ ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ ဗမာ့အပြန်အလှန်အဖွဲ့အစည်းများဖြင့် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ ဝေဖန်ရေးပေးစာများဖြင့် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ ရက်စွဲကော်မရှင်များသည် ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။ ၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ၊ ၉ ရက်နေ့အထိ အသစ်ဝေဖန်ရေးပေးစာများကို ဝေဖန်ပေးပါသည်။

ရရှိစေမည့်ပျစွာပါသည်။ ဝေမာဝေတာယာဉ်တို့တင်ဆောင်မှုများကို အနှိုင်းမတူဆင့်
ရယူဆောင်ရွက်ရန် ဝေဒသအကြောင်း အမဲတမ်းဝေထုတ်ပေးရန်အား တိုကြောင်းထားပါသည်။

Denver ရဲအရာရှိဦးစီးဌာနသည် ရာထူးမှ ဖယ်ရှားခံရသော အရာရှိများအား အချားလိုအပ်သည့်နေရာများဖြင့်
ယာယီတာဝန်ထားပေးမည့်ပျစွာပါသည်။ ဦးစီးဌာနသည် ခရိုင်ရုံးခန်းများနှင့် ပူးပေါင်း၍
အင်ဗျားဝေထုတ်ပေးအကြောင်းရှိ လူပုဂ္ဂိုလ်များအနေဖြင့် တစ်ဦးဝေထုတ်တစ်ဦး ပိုမိုကင်းကြာဖြာ ဝေထုတ်ဝေရန်
လုပ်ဆောင်ကြားမည့်ပျစွာပါ အခါအခါသာ ပျစွာခိုမှားပါသည်။ အဖွဲ့ကမ်းဖက်လှည့်ပေးမရှိသည့်
ဖမ်းဆီးခံထားသူများကိုလည်း အင်ဗျားဝေထုတ်ပေးရန်အား တိုကြောင်းထားပါသည်။

###